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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen előzetes háttértanulmányok, 
hatástanulmányok, döntéselőkészítő anyagok készültek a rezsicsökkentés részleges 
megszüntetéséről? " 

Dr. Palkovics László

miniszter

Technológiai és Ipari Minisztérium

 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Múlt héten a kormány által kihirdetett energia-veszélyhelyzet keretében bejelentették, hogy 
a rezsicsökkentés az eddig ismert formájában nem maradhat meg. Tették ezt minden korábbi 
ígéretük ellenére.

A bejelentést követően nem közöltek semmilyen részletet az "átlagfogyasztásnak" minősített 
értékek szakmai megalapozásáról, és a sajtó kérdéseire sem árultak el részleteket, mert azok 
kidolgozása - elmondásuk szerint - még folyamatban van.

Ebből az látszik, hogy a több százezer család megélhetését drasztikusan érintő rezsicsökkentési 
döntés kapkodva, kutyafuttában született meg. 

A fentiek alapján kérem válaszoljon kérdéseimre!

• Milyen előzetes háttértanulmányok, hatástanulmányok, döntéselőkészítő anyagok készültek 
a rezsicsökkentés részleges megszüntetéséről?  



 
• Milyen adatok, számítások alapján határozták meg az átlagfogyasztási értékeket? 
• Tudják-e azt, hogy hány fogyasztási pontot érint majd az átlagfogyasztást túllépő, így 

részben piaci alapon történő számlázás?  
• Milyen módszertan alapján fogják meghatározni a számlázás során a piaci árat?  
• Miért tesz különbséget a kormány gyerek és gyerek között, miért nem jár minden gyerek 

után kedvezmény? 
Amennyiben készültek a döntést megalapozó előkészítő anyagok, számítások, kérem szíveskedjen 
azokat megküldeni a részemre.

 

Várom válaszát!

 

Tisztelettel,

Szabó Rebeka

országgyűlési képviselő
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